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megtartott ülésének  
 
a./ tárgysorozata 
 
b./ jegyzőkönyve 
 
c./ határozata  5/2012.(II.08.) számtól 
           13/2012.(II.08.) számig. 
 

T Á R G Y S O R O Z A T:  
 

1./ A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. március      
     01-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése.  
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
2./ Az ebrendészeti hozzájárulás bevezetéséről szóló előterjesztés véleményezése. 
 Előadó: Kertész Gáborné jegyző 
 
3./ Nyírbéltek, Széchenyi u. 6. szám alatti Gyógyszertár bérleti szerződésének  
     meghosszabbításáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
4./ Nyírbéltek, Ady E. u. 66. szám (Nyírbéltek belterület 780/1. hrsz. ) alatt lévő házas    
     ingatlan további hasznosításáról előterjesztés véleményezése. 

Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
5./ Kovács Károly 4372 Nyírbéltek, Dózsa Gy. u. 65. szám alatti lakos önkormányzati  
     tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
     szóló előterjesztés véleményezése 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
6./ Hadnagy József 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati  
     tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
     szóló előterjesztés véleményezése. 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
                                                                                                                                                                                          
7./ Jantek János 4372 Nyírbéltek, Dózsa Gy. u. 24/A. szám alatti lakos önkormányzati  
     tulajdonú külterületi ingatlanrész megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
     szóló előterjesztés véleményezése. 
 Előadó: Csik Mihály polgármester  
 
 



8./ Kaliba László 4372 Nyírbéltek, Bajcsy-Zs.u. 5/a. szám alatti lakos önkormányzati  
       tulajdonú külterületi ingatlanrész megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
       szóló  előterjesztés véleményezése.  
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
9./ Madarász György Nyírbéltek, Hágó tanya 22. szám alatti lakos kérelme ügyében hozott   
     87/2010.(XI.22.) számú önkormányzati határozatával a feladat végrehajtására  
     meghatározott határidő meghosszabbítására irányuló kérelem elbírálásáról szóló   
     előterjesztés véleményezése.  
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
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        Káplár István  
             elnök 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és  
             Településfejlesztési Bizottságának 2012. február 8.-án megtartott ülésén.  
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Tanácskozási joggal részt vesz: Csik Mihály polgármester 
        Madarász Tibor alpolgármester 
        Agócs János képviselő 
        Gamil Elemér képviselő 
        Kertész Gáborné jegyző 
        Kepics Lajosné vezető főtanácsos 
        Szabadhelyi Sándorné vezető főtanácsos 
        Nagy Gábor vezető főtanácsos. 
 
Meghívottként részt vesz: Gyarmati Attila Szent László Általános Iskola és Községi Könyvtár  
                                          Igazgatója 
          Zelenák Béláné Gyöngyszem Óvoda vezetője 
           
Káplár István elnök: Köszöntöm a bizottsági ülésen megjelenteket. Megállapítom, hogy az 
ülés határozatképes, az elnök és  2 fő bizottsági tag megjelent. Az ülést megnyitom. Javaslom 
a meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását.  
 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen 
szavazattal a meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását  e l f o g a d t a.  
 
 

1. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012.  
           március 01-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Tárgyalásba vagyunk ingyenes tejszállítással kapcsolatban 
az iskolás gyermekek részére. 2 helyről kaptunk ajánlatot, ez költségcsökkenést fog jelenteni. 
Ha március 1-el ez a szállítás beindulna, akkor csökkenne a tízóraira fordítandó saját erő 
összege. Volt az almaszállítás is az elmúlt évben a tanév végéig. 
 
Káplár István elnök: Ha nem volt már a szállítónak kapacitása, más beléphetett volna helyette. 
Javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-
tervezet elfogadását.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Egyetértek a javaslattal.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
5/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
A települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012. 

március 01-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztés véleményezéséről. 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a települési önkormányzat által biztosított egyéb gyermekjóléti ellátások 2012.            
március 01-től történő további átvállalásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.   
 

2. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Az ebrendészeti hozzájárulás bevezetéséről szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Kertész Gáborné jegyző: A kutyák száma becsült, 230 személy jelentette be önként a 
tartott ebet korábban. Most úgy fogjuk csinálni, hogy megyünk házról házra és felmérjük. Kb. 
600 kutya lehet a településen. Meghatározott célra lehet a hozzájárulást fordítani, ha lesz ilyen 
hozzájárulás. Ha az ebek száma csökkenne nem lenne rossz dolog. Ugyanolyan kivetése és 
behajtása van mint más adónak. Nehéz a jelenlegi dolgozókkal ezt megoldani, mert egy 
személy látja el az adót és a pénztári feladatokat.  
 
Káplár István elnök: Ha úgy döntünk, hogy nem csináljuk, akkor még beszedni nem kell.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Most ebbe a nehéz gazdasági helyzetben nagyon meggondolandó, 
hogy további terhet vessünk ki a lakosságra.  
 
Agócs János képviselő: Én nem vagyok ebben a bizottságban tag, de én nem támogatom 
ennek a bevezetését.  
 
Káplár István képviselő: Most az „A” alternatívát támogatom, de hosszútávon foglalkozni kell 
vele, előbb erre költenünk kell mielőtt ebből bevételt várhatunk. Külön napirend keretében 
meg kellene hívni az állatorvost, a chip beültetéshez támogatást kellene adnunk, az 
ivartalanításhoz úgyszintén. Ha ezt átvállalná az önkormányzat, ha most csinálnák egy 
ingyenes kutyaoltást, akkor a regisztrálás is megtörténne.  
 
Kertész Gáborné jegyző: 3000 Ft egy kutya beoltása, melynek az összegét államilag 
határozzák meg.  
 
Gamil Elemér képviselő: Azt kellene tudatosítani az emberekben, hogy az tartson kutyát, aki 
etetni tudja, mert lassan kenyérre nem lesz az embereknek. Másfajta lépést kellene tenni. 
Azzal nem értek egyet, hogy az önkormányzat vállalja át az oltás költségét.  
 
Káplár István elnök: Mióta megszűnt a nyilvántartás egyre kevesebben oltatják az elmúlt 
években a kutyákat. Egy ingyenes oltás után, ha bevezetnénk az adót, akkor többen 
elgondolkodnának azon, hogy ivartalanítsák a kutyát.  
 



Tomosi Gyula bizottsági tag: Javaslom, hogy ne vessünk ki adót, de akinek kutyája van, az 
oltassa be.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Ha az állatorvos a kötelező oltást végrehajtotta adja nekünk a listát 
azokról, akik nem oltatták be a kutyát és fel tudják szólítani azt, aki a kötelezettségének nem 
tett eleget, majd bírságolásra kerülhet sor.  
 
Káplár István elnök: Az ivartalanított kutyáknál 2000 Ft lehetne az oltás költsége és 1000 
forintot átvállalna az önkormányzat.  
 
Gamil Elemér elnök: Ha valaki szereti a kutyát az áldozzon rá az oltás költségéig.  
 
Káplár István elnök: A többség csak azért tart kutyát, mert a gyerek szeretne kiskutyával 
játszani. 200 kutyában gondolkozva 17 ezer forinttal az 3,4 millió forint.  
 
Csik Mihály polgármester: Attól, hogy a kutya ivartalanított, az még harap, ezért szükséges 
lenne a beoltása. Azt kellene elérni, hogy csökkenjen a létszám. Van, ahol a kutya nemcsak a 
házat védi, hanem a bennlakót is.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: A kutya kérdés itt nagyon súlyos. A kutya nemcsak a 
veszettség által terjeszt betegséget, melyet tudatosítani kell, hanem van olyan betegség, 
melyet a kutyával játszó gyermek is elkap. A célját nem az ebadó fogja elérni. A kutyakérdést 
meg kell beszélni az összeírást a gyep mesterrel együtt kell végrehajtani. Ha azt mondja 
valaki, hogy a kutya nem az övé vigye el a gyepmester. Az ivartalanítást nem látom jónak. 
Aki tudja etetni az tart két kutyát is. 
 
Káplár István elnök: Akkor is, ha csak a kan kutyákat ivartalanítanák, tömegesen már 
csökkenne a kutyák száma.  
 
Gamil Elemér képviselő: Azt kell elérni, hogy kutya közterületen, a közintézmények előtt ne 
legyen. A legolcsóbbat a leghatékonyabbat kell választani, a karantént lehetne alkalmazni 
jövőre is és tisztán tudná tartani a közterületet és az intézmények környékét.  
 
Káplár István elnök: A chip téma ez mennyire kötelező, úgy tudom az idén kötelező lesz. Ezt 
komplex módon lehetne kezelni, mert ha abból lesz kóbor kutya, akkor már meg lenne a 
gazdája is.  
 
Csik Mihály polgármester: Az önkormányzati híradásokban olvastam, hogy az 
önkormányzatok 90-95%-a nem gondolkodik az ebadó bevezetéséről.   
 
Agócs János képviselő: Ilyen közbiztonság mellett kell a kutya.  
 
Káplár István elnök: A doktor urat rá kellene beszélni, hogy ne hozzák az emberek fel oltani a 
kutyát, hanem járják végig segítséggel az utcákat. A kutyavásárt át kellene gondolni, aki nem 
tudja tartani, az altattassa el. Regisztrálni kell mindenképp a kutyákat. Olyat még lehetne, 
hogy az oltás díját a segélyből biztosítanák. Javaslom, térjünk erre vissza márciusban.  
 
Gamil Elemér képviselő: A kutyavásár lenne a megoldás.  
 
Káplár István elnök: Térjünk vissza erre márciusban.  



 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
6/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Az ebrendészeti hozzájárulás bevezetéséről szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a ebrendészeti hozzájárulás bevezetéséről szóló előterjesztést a Képviselő-testület 
elé terjeszteni megtárgyalásra, és a határozat-tervezet „A” alternatívájának elfogadását.  
 
 
 

3. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Nyírbéltek, Széchenyi u. 6. szám alatti Gyógyszertár bérleti szerződésének  
            meghosszabbításáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Örüljünk, hogy van, aki bérbe veszi.  
 
Káplár István elnök: Javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 
 
 A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazatta, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül l az alábbi határozatot hozta.  
 
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
7/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Nyírbéltek, Széchenyi u. 6. szám alatti Gyógyszertár bérleti szerződésének 

meghosszabbításáról szóló előterjesztés véleményezéséről 
 

A Bizottság  
 
Javasolja a Nyírbéltek, Széchenyi u. 6. szám alatti Gyógyszertár bérleti szerződésének             
meghosszabbításáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és 
a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 
 



4. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Nyírbéltek, Ady E. u. 66. szám (Nyírbéltek belterület 780/1. hrsz.) alatt lévő házas  
            ingatlan további hasznosításáról előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Támogatni tudom a bontást.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A cserepet fel tudjuk használni a kisvasút épületének fedésére.  
 
Káplár István elnök: Ha faanyag van benne, ami használható azt tárolni lehetne.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A fűtőházba be tudnánk rakni, és a két tetőből 1-et tudnánk 
csinálni.  
 
Káplár István elnök: Egy ácsot kell foglalkoztatni, vagy az Árpád vezetésével is megoldható 
lenne a munka.  
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
8/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Nyírbéltek, Ady E. u. 66. szám (Nyírbéltek belterület 780/1. hrsz.) alatt lévő házas 

ingatlan további hasznosításáról előterjesztés véleményezése. 
 
A Bizottság  
 
Javasolj a Nyírbéltek, Ady E. u. 66. szám (Nyírbéltek belterület 780/1. hrsz.) alatt lévő házas             
ingatlan további hasznosításáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 

5. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Kovács Károly 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati  
           tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
           szóló előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Az előterjesztés kérelmen alapul és a szükséges 
dokumentumokat csatoltuk.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Szórványterületről van szó.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Beszorult kis területekről van szó, önkormányzati hasznosításra 
nem tud szóba jönni. 



Gamil Elemér képviselő: Van egy határozatunk az önkormányzati tulajdonú földek 
eladásáról.  
 
Káplár István elnök: Az, az egy hektár feletti területre vonatkozik. Arról is szó volt, hogy 
rendezni kellene a területeket, vásárolgatni, vagy cserélni. Egy terület van, amelyet egy évig 
béreltek.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A bérletnél megkérdezzük, hogy használta-e más vagy sem, 
megnézzük, hogy volt-e rá kötve korábban bérleti szerződés.  
 
Tomosi Gyula  bizottsági tag: A 375. hrsz-ú 3000 m2. tavaly bérelték először, Dzsudzsák 
János bácsi használta korábban abban a hiszemben, hogy saját tulajdona. A rétekkel nem tud 
az önkormányzat mit kezdeni, de ez is egybefüggő terület az 1 ha-t meghaladja, a szőlőskert 
1/3-a az önkormányzaté ezt is meg kellene nézni.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Nagyon sok a részaránytulajdon.  
 
Gamil Elemér képviselő: Akkor érdemes lenne megnézni és az önkormányzat tegyen ajánlatot 
a megvásárlásra, ne a földhasználó.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Annyira nincs kimérve, mire egy ingatlant kiméretünk 50 ezer 
forintba jön ki, ha több területről van szó az már nem kevés költség.  
 
Káplár István elnök: Azon területeket adjuk el, melyben 1/1-ben tulajdonosok vagyunk.  
 
Csik Mihály polgármester: Az ömbölyi útról a Rózsa F. utca végéig eső területek jobb oldalra 
esnek az ott lévő csőszjárat ketté vágja ezt a hrsz-ú területet.  
A szőlőskertben lehetne valamit kezdeni. Ha egy dombrész a táborhegytől megindulna jobbra 
földcserével, erdőtelepítéssel hasznosítható lenne.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Sok tulajdonos külföldi, vagy sok esetben nem estek hagyaték 
alá a kisebb területek, sok költséggel jár már a közjegyzői eljárás is, a kiméretés, nem érné 
meg a tulajdonosnak a föld rendezése.  
 
Gamil Elemér képviselő: Hogy éri meg annak, aki az önkormányzattól megveszi?  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Mert beülteti akác fával és ezt nézi.  
 
Csik Mihály polgármester: Ha nézzük az értékét a kiadások, rendezések tekintetében akkor  
nem biztos, hogy megéri.  
Minden m2-ben szinte 12-en vagyunk. A vagyonnal nagyon ésszerűen kell gondolkodni és 
gazdálkodni. 
 
Kertész Gáborné jegyző: A nemzeti vagyonról szóló törvény megalkotásra került. Az 
államnak elővásárlási joga van. Nézzük meg mi az eljárás, mert jogszabályváltozás volt.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Első a vagyonkezelő rá. 
 



Nagy Gábor vezető főtanácsos: Egy példányát a vételi ajánlatnak ki kell függeszteni és meg 
kell küldeni a vagyonkezelőnek.  Ha a vagyonkezelő nem nyilatkozik, akkor az azt jelenti, 
hogy az állam nem él az elővásárlási jogával.  
 
Káplár István elnök: Javaslom, hogy függesszük fel ezen kérelmek elbírálását, és járjuk körbe 
szánjuk rá egy napot. Járjuk körbe alaposabban.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Ilyen kis területtel én személy szerint nem foglalkoznék.  
 
Káplár István elnök: Lehet, hogy a szomszéd terület is önkormányzati.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A mellette lévő nem önkormányzati tulajdon. A kérelmezőé 
az egyik mellette lévő terület, a másik oldali terület sem önkormányzati. Döntést később is 
lehet hozni.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Javasolja a bizottság a napirendről levenni, további egyeztetés 
szükséges, ezért a későbbiekben dönt erről. A bizottság helyszíni szemlét kíván tartani.  
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
9/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Kovács Károly 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati 

tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról 
szóló előterjesztés véleményezéséről 

 
A Bizottság  
 
Kovács Károly 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati            
tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról            
szóló előterjesztést javasolja a Képviselő-testületi ülésen napirendről levenni, mivel a 
bizottság helyszíni szemlét kíván tartani.  
 
 

6. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Hadnagy József 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati  
           tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról  
           szóló előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István elnök: A társtulajdonosok a szomszédok meg voltak keresve?  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Eddig is így jártunk el, az ügyvéd megkeresi a 
társtulajdonosokat és nyilatkoztatja.  



 
Káplár István elnök: Javaslom a napirendről levenni, mivel a bizottság helyszíni szemlét 
kíván tartani.  
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
10/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Hadnagy József 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati 

tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról 
szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Hadnagy József 4372 Nyírbéltek, Táncsics u. 13. szám alatti lakos önkormányzati            
tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat elbírálásáról            
szóló előterjesztést javasolja a Képviselő-testületi ülésen napirendről levenni, mivel a 
bizottság helyszíni szemlét kíván tartani.  
 

7. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Jantek János 4372 Nyírbéltek, Dózsa Gy. u. 24/A. szám alatti lakos önkormányzati  
            tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat  
            elbírálásáról szóló előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Megállapodtunk annak idején, hogy a kisterületű részarány-
tulajdonokat eladjuk.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: Ismertette a 2008. évben hozott testületi határozatot. 
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Erre a határozatra hivatkozva meg kell nézni a területeket és 
úgy dönteni.  
 
Káplár István elnök: Ez esetben javaslom az eladást, mert nem 1/1 részben önkormányzati 
tulajdon.   
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: A kis területeket el tudjuk adni, a többi esetet meg kell nézni.  
 
Káplár István elnök: Meg kell nézni.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A vagyonkateszterben szereplő értéktől el lehet térni, meg lehet 
emelni az árat, ha a terület értéke magasabb.  
 
Káplár István elnök: Az 1/1-es területeknél lehet, hogy földcserével többet érünk.  



 
Csik Mihály polgármester: Vigyázni kell a vagyonra nagyon, azért van rá külön törvény.  
 
Káplár István elnök: Nem tudom, honnan szedték az emberek, hogy az önkormányzat árulja a 
földeket, de így költségbe verték magukat.  
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
11/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Jantek János 4372 Nyírbéltek, Dózsa Gy. u. 24/A. szám alatti lakos önkormányzati 

tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat 
elbírálásáról szóló előterjesztés véleményezéséről 

 
A Bizottság  
 
Javasolja Jantek János 4372 Nyírbéltek, Dózsa Gy. u. 24/A. szám alatti lakos önkormányzati             
tulajdonú külterületi ingatlanok megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat             
elbírálásáról szóló előterjesztést javasolja a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra 
és a határozat-tervezet elfogadását.   
 
 

8. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Kaliba László 4372 Nyírbéltek, Bajcsy-Zs. u. 5/a. szám alatti lakos önkormányzati    
           tulajdonú külterületi ingatlanrész megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat  
           elbírálásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Káplár István elnök:  Javaslom ezt is megtekinteni. 
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
12/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Kaliba László 4372 Nyírbéltek, Bajcsy-Zs. u. 5/a. szám alatti lakos önkormányzati 

tulajdonú külterületi ingatlanrész megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat 
elbírálásáról szóló előterjesztés véleményezéséről 

 
 
Kaliba László 4372 Nyírbéltek, Bajcsy-Zs. u. 5/a. szám alatti lakos önkormányzati              
tulajdonú külterületi ingatlanrész megvásárlásával kapcsolatos vételi ajánlat            
elbírálásáról szóló előterjesztést javasolja a Képviselő-testületi ülésen napirendről levenni, 
mivel a bizottság helyszíni szemlét kíván tartani.  



9. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Madarász György Nyírbéltek, Hágó tanya 22. szám alatti lakos kérelme ügyében  
           hozott 87/2010. (XI.22.) számú önkormányzati határozatával a feladat végrehajtására  
           meghatározott határidő meghosszabbítására irányuló kérelem elbírálásáról szóló  
           előterjesztés véleményezése. 

 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István elnök: Örülünk, hogy idáig elértek és hátha már rendeződik. Javaslom az 
előterjesztés szerint a határozat-tervezet elfogadását. A véleményem az lett volna korábban, 
hogy mivel többségi tulajdonosok vagyunk az Erdőfelügyelőségnél a kezelői jogot 
érvényesíteni és letermelni az erdőt.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Augusztus 31-et javaslom a megosztási vázrajz elkészítésének 
határidejeként meghatározni.  3 igen  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A végső határidő pedig lenne december 31.  
 
A Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
13/2012.(II.08.)  

B I Z O T T S Á G I    H A T Á R O Z A T A 
Madarász György Nyírbéltek, Hágó tanya 22. szám alatti lakos kérelme ügyében 

hozott 87/2010. (XI.22.) számú önkormányzati határozatával a feladat végrehajtására 
meghatározott határidő meghosszabbítására irányuló kérelem elbírálásáról szóló 

előterjesztés véleményezéséről 
 
A Bizottság  
 
Javasolja Madarász György Nyírbéltek, Hágó tanya 22. szám alatti lakos kérelme ügyében            
hozott 87/2010. (XI.22.) számú önkormányzati határozatával a feladat végrehajtására            
meghatározott határidő meghosszabbítására irányuló kérelem elbírálásáról szóló            
előterjesztést a  Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását, azzal a módosítással, hogy a megosztási vázrajz elkészítésének határidejeként 
augusztus 31-et javasolja meghatározni.   
 
Gyarmati Attila iskolaigazgató: Tájékoztatom a Tisztelt jelenlévőket, hogy mindhárom 
tanulónkat felvették az Arany János Tehetséggondozó Program keretében a Tóth Árpád 
Gimnáziumba. 

 
Mivel több tárgy nem volt Káplár István elnök a bizottság ülését bezárta.  
 
N y í r b é l t e k, 2012. február 08.  
        Káplár István  
              elnök 


